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PROTOKÓŁ Nr 21/20 

z posiedzenia Komisji Budżetu, Strategii i Rozwoju 

Rady Miasta Kamienna Góra 

w dniu 9 czerwca  2020 r. 

godz. 14:30 

 

Obecni na posiedzeniu KBSiR – 7 członków Komisji: 

 

1. Jerzy Basta  

2. Danuta Kurnyta 

3. Violetta Majak 

4. Łukasz Sławiński  

5. Sławomir Sławiński  

6. Iwona Szczerbaty  

7. Bogdan Wągrowski  

 

Nieobecni na posiedzeniu KBSiR – 1 członek Komisji: 

 

1. Elżbieta Seweryniak  

 

Posiedzenie otworzyła i prowadziła Przewodnicząca Komisji Budżetu, Strategii i Rozwoju 

Violetta Majak, która przedstawiła proponowany porządek obrad: 
 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Wnioski dotyczące zmian w porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.  

 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wprowadzenia za część roku 2020 zwolnienia  

z podatku od nieruchomości gruntów, budynków i budowli związanych z prowadzeniem 

działalności gospodarczej wskazanej grupy- przedsiębiorców, których płynność finansowa 

uległa pogorszeniu w związku z ponoszeniem negatywnych konsekwencji ekonomicznych 

z powodu COViD-19- 54.2020 

5. Zapoznanie się z wnioskiem firmy ROKOM o zabranie głosu na Sesji Rady Miasta- 

BRM.0012.6.6.2020 
6. Zapoznanie się z odpowiedzią Skarbnika Miasta na wniosek Komisji- BRM.0003.60.2020 

 

7. Sprawy różne. 

8. Zamknięcie posiedzenia. 

 

 

Ad.2. Wnioski dotyczące zmian w porządku obrad 

 

Nikt nie zgłosił wniosków dotyczących zmian w porządku obrad.  

 

Ad.3.  Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.  

 

Nie wniesiono uwag do protokołu z poprzedniego posiedzenia.  
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Ad.4. -54.2020 

 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła i szczegółowo omówiła 

Przewodnicząca KBSiR Violetta Majak /zał. Nr 1 do protokołu/.  

  

Radny Jerzy Basta – zaproponował aby zwolnienie z podatku od nieruchomości,  

o którym mowa w ww. uchwale nie dotyczyła obiektów o powierzchni sprzedaży 

powyżej 100m2. 

 

Komisja odbyła dyskusję nad projektem uchwały oraz zaproponowaną zmianą.  

 

Komisja wnioskuje o zmianę zapisu § 4 i nadanie mu brzmienia: „Zwolnienie,  

o którym mowa w § 1 nie dotyczy obiektów o powierzchni sprzedaży powyżej 100 

metrów kwadratowych.” 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała ww. wniosek przy 6 głosach „za:, 0 głosach 

„przeciw” i 1 głosie „wstrzymującym się”. 

 

Powyższy wniosek stanowi załącznik Nr 2 do protokołu.  

 

Ad.5. - BRM.0012.6.6.2020 

 

 Komisja zapoznała się z ww. wnioskiem /zał. Nr 3 do protokołu/.  

  

Ad.6. - BRM.0003.60.2020 

 

 Komisja zapoznała się z ww. odpowiedzią /zał. Nr 4 do protokołu/.   

 

Ad.7. Sprawy różne 

  

 BRM.0003.57.2020 

 

 Komisja zapoznała się z ww. odpowiedzią /zał. Nr 5 do protokołu/.   

  

Radna Danuta Kurnyta- powiedziała, że aby otworzyć kolejny oddział przedszkola 

trzeba mieć na to miejsce, a miasto takiego nie posiada na chwilę obecną.  
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Radny Bogdan Wągrowski -powiedział, że odpowiedź Burmistrza Miasta jest nie na 

miejscu. Dodał, że rada jest władzą uchwałodawczą, a burmistrz jako władza 

wykonawcza ma wprowadzać w życie prawo. Stwierdził, że jeśli miasto nie pomoże 

przedsiębiorców to za pół roku ich nie będzie.  

 

Radny Jerzy Basta- oznajmił, że odpowiedź Burmistrza nie jest pismem dialogu. 

Stwierdził, że po analizie projektu uchwały należałoby zmniejszyć metraż obiektów. 

Uchwała ma na celu pomoc małym lokalnym przedsiębiorcą fryzjerom, kosmetyczkom, 

szewcom itp.  

 

Radna Iwona Szczerbaty- wyraziła zdanie, że odpowiedź na wniosek jest 

„pogrożeniem palcem’ i straszeniem, że miasto nie będzie miało środków na realizacje 

zaplanowanych inwestycji.  

 

Radny Łukasz Sławiński- powiedział, że zaoszczędzono pieniądze z imprezy, które 

nie odbyły się przez pandemię COVID-19 i można je przeznaczyć na pomoc dla 

przedsiębiorców.  

 

Radna Iwona Szczerbaty- przypomniała, że wspomniane środki  zostały 

rozdysponowane podczas ostatnio podjętych zmian w budżecie miasta.   

 

Ad.8. Po wyczerpaniu porządku obrad posiedzenie Komisji zakończono. 
 

Protokołowała: Malwina Marmuszewska 

 

Przewodnicząca KBSiR 

 

      /-/Violetta Majak 

 

 

 

 

 
 


